

## 27. mar. 2025 | 📅 Bestyrelsesmøde

Deltagere: Micka Møller Larsen Charlotte Juul Preben Charlotte Williams

Peter Schaefer Lars Christiansen ~~Anders Brøchner~~

Vedhæftede filer: 📄 Noter – Bestyrelsesmøde

### Noter

- Konstituering: Preben Kasserer, Lars Næstformand, Belinda Suppleant. Suppleanter er velkommen til møderne, dog uden stemmeret.
- Opfølgning på episode - fortroligt og ikke ført til referat.
- Frivillig Liste som håndbold - følg op på tilmeldte frivillige
- Klubhuset lukker automatisk men vi ønsker ikke automatisk åbning. Bestyrelsen laver en plan for hvem der åbner og lukker. På trænermøde skal skærpes brug af brik.
- Forsikringer skal bare være på plads. Hovedforeningen er i gang med at få styr på dem.

### ØKONOMI

- Info om snyd i gymnastik-afdelingen samt udfordringerne i svømning.
- Man bliver udmeldt efter 3 henvendelser om betaling af kontingent.
- Djurslands Bank giver sponsorat til fodboldskolen. Vi har fået flere konti med renter. Kommer med kaffevogn til fodboldskolen om fredagen.
- Rema1000 er der også indgået sponsoraftale med.
- Fakturakontrol/revisor. Lærke fra kontorhænder laver regnskab og Liselotte er revisor på hendes arbejde. Charlotte har tjekket 2-faktor godkendelser i banken. De fleste klubber gør som vi gør. Vores måde er godkendt. Kontorhænder tjekker også bilag. Vi undersøger om bilaget kan kobles til Conventus af Lærke.
- Budgetter skal gennemgås i detaljer for hvert udvalg i oktober.

### ADMINISTRATION

- Dialog med Kenneth som besøgte os på mødet.
- Messenger kultur. Vi fortsætter som nu.
- Kunstgræs - Peter sender vores info om banen til en han kender som sælger kunstgræsbaner og spørger til vedligehold.
- Container: Vi afventer om vi skal have maskiner til vedligehold. Vi søger først byggetilladelser når vi ved om vi skal bruge den.

### KLUBHUSUDVALG

- Der var ikke åbent i weekenden da der var pigekampe, vi skal forsøge at få sat vagter på til alle kampe. Skal vi finde et mere real time system?

### TRÆNERUDVALG

- Kontrakter til assistenter sørger Peter for at få bredt ud nu budget er godkendt.
- Vi er udfordret på at U16 har trukket deres hold, hvordan holder vi fast, hvad kan vi tilbyde?

## BØRN & UNGEUDVALG

- Mail fra Anders gennemgået da han ikke deltog. Punkter ført til referat.
- NF Academy - obs på om der forskelsbehandles med pris ved ugentlig træning. Camps skal endelig bare fortsætte.
- Charlotte Juul hjælper Anders med planlægning af aktivitetsdagen
- Micka deler info ud om Pigeraketten, Peter skriver til trænerne.
- DBU teenageklub, Anders finder en der vil hjælpe uden for bestyrelsen
- VEO vær opmærksom på det der er fremme om VEO i medierne - korrekt brug og faktisk helst ikke til børn. Fokus på de gode ting børn gør og ikke udstille dem for deres fejl.

## EVT.

- Lys på toilet skal indstilles, det er svært at tænde

## Handlingspunkter

- Lave frivillig dokument + følge op på tilmeldte
- Lave plan for åben og luk af klubhuset - Lars
- Kassesystem til kiosken - Preben
- Forsikringer - Micka
- Kontakt Thor vedr. godtgørelse - Peter
- Søger om hjælp til DBU teenageklub - Anders
- Medaljer - Anders
- Plan for pleje af sponsorer - Preben
- Spørge om vedligehold på vores kunstgræsbane - Peter
- Kan bilag kobles til Conventus + oprette folk - Preben
- Kontrakter til assistenter - Peter
- Ændre lyssensor på toilet - Preben
- ~~Pigeraketten, dele materiale ud til skoler og institutioner - Micka~~
- ~~Pigeraketten, skrive ud til trænerne - vi skal bruge 8 stk.~~